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LATEST REPORTS

Decline in Ontario Insolvencies

In response to the Standing Committee on Finance and Economic
Affairs’ request, this report assesses the impact of the COVID-19
pandemic on insolvencies in Ontario.

View Report View Video Summary

Explaining the
Decline in Ontario
Insolvencies
During the
Pandemic

SOCIAL MEDIA & MEDIA INTERVIEWS

HERLE BURLY

Featured this month as part of our Meet Peter Weltman, Financial Accountability
the Team series, Chief Financial Analyst Officer, appeared on the Herle Burly
and Deputy Officer, Jeffrey Novak. podcast to talk about Ontario’s most

recent budget.

Meet Jeff
Peter on The Herle Burly

BILAN D’AVRIL 2021

DERNIERS RAPPORTS

La baisse des cas d’insolvabilite en
Ontario pendant la pandemie

Ce rapport, produit a la demande du Comité permanent des finances
et des affaires économiques, évalue l'incidence de la pandémie de
COVID-19 sur les cas d’insolvabilité en Ontario.

Voir le rapport Voir le résumé vidéo

La baisse des cas
d’insolvabilité en
Ontario pendant

la pandémie

MEDIAS SOCIAUX & ENTRETIENS AVEC LES MEDIAS

Ce mois-ci, dans le cadre de notre série Peter Weltman, directeur de la
Rencontrez notre équipe, nous vous responsabilité financiere, a participé au
présentons Jeff Novak, analyste financier balado The Herle Burly pour parler du
en chef et officier adjoint. plus récent budget de I'Ontario.

Balado Herle Burly

Jeffrey Novak

www.fao-on.org

The Financial Accountability Office was established in September 2013
by the Financial Accountability Officer Act, 2013.
Le Bureau du directeur de la responsabilité financiere a été créé en septembre 2013 sous
le régime de la Loi de 2013 sur le directeur de la responsabilité financiere.
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